



الخليج للملاحة القابضة (ش.م.ع)
Gulf Navigation Holding PJSC

Date: 28/09/2022

Ref: GNHGroup-NM/2022/BS/540

التاريخ: 2022/09/28

المرجع: GNHGroup-NM/2022/BS/540

To: H.E. / Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
UAE - Dubai

الى: سعادة / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Clarification Disclosure

إفصاح توضيحي

With reference to the disclosure that was published yesterday, Tuesday, September 27, 2022, regarding the activation of the capital increase, we would like to inform our shareholders that all new shares that will be listed in the Company's capital will be subject to a 1-year lockup period until October 2, 2023. Noting that the Company has issued 85,394,000 bonds and converted them into 256,182,000 shares at a conversion price of 33.33 fils. This is to confirm that all of the new shares are subject to the aforementioned lockup period.

بالإشارة الى الإفصاح الذي تم نشره يوم أمس الثلاثاء الموافق 27 سبتمبر 2022 بخصوص تفعيل زيادة رأس المال، فإننا نود إحاطة السادة المساهمين علماً بأن جميع الأسهم الجديدة التي سوف يتم ادراجها في رأس مال الشركة سوف تخضع الى فترة حظر عن التداول لمدة سنة واحدة حتى تاريخ 2 أكتوبر 2023. علماً بأن الشركة قد قامت بإصدار 85,394,000 سند وتحويله إلى 256,182,000 سهم بسعر تحويل يبلغ 33.33 فلس، ونؤكد أن جميع هذه الأسهم الجديدة خاضعة لفترة الحظر المذكورة أعلاه.

Sincerely yours,,,

Nader Muqbel
Investor Relations Director
Gulf Navigation Holding PJSC

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

نادر مقبل
مدير علاقات المستثمرين
الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع

